
  

 
 
 

 
Interpellation från Vänsterpartiet  
 
 
Till kommunstyrelsens ordförande och äldrenämndens ordförande 
 
Om skattefuskande Orange bemanning i Nacka 
  
Stoppafusket.se är grävande journalistik på nätet. På Stoppafusket berättar de om vad som 
händer i oseriösa utlandsregistrerade företag som är verksamma i Sverige. Mycket av vad de 
skriver om är hur dessa företag fuskar med skatter och avgifter och konkurrar ut seriösa 
företag, svenska som utländska. De skriver också om de kunder som dessa företag har som 
tjänar en slant på att fuskföretagen bedriver jobbtrafficking. 
 
Ett av företagen de bevakar är bemanningskoncernen Orange som hyr ut östeuropeiska 
sjuksköterskor till Sverige och Norge. I sig är det inte dåligt att östeuropeiska sjuksköterskor 
jobbar här. Men i en artikel från 1 mars i år så lyder resumén så här: 
 
”Resumé 
Det blåste kalla media-vindar över Orange våren 2016 när Stoppafusket drog igång sin stora 
granskning av Orange-koncernen. En koncern som specialiserat sig på att hyra ut 
sjuksköterskor från Östeuropa.  
Upplägget var då att sjuksköterskorna (oavsett vilket land de kom från i Östeuropa) var 
anställda i det litauiska företaget UAB Orange Group Baltic. Lönen var extremt låg. Vi har 
sett lönespecifikationer på 28 kronor i timmen. Därutöver fick sjuksköterskorna ett skattefritt 
traktamente. Dessutom betalade inte företaget en enda krona i skatt eller sociala avgifter i 
Sverige. Trots att sjuksköterskorna var kontrakterade att jobba här i två år! Skattefusk så det 
heter duga alltså.” 
 
I sista meningen under rubriken kunder kan vi läsa: 
”Däremot vet vi att Orange sökte personal nu i februari till följande landsting: Halland, 
Kronoberg, Värmland, Stockholm, Jönköping, Gävleborg, Sörmland/ Västmanland.” 
 
Artikeln har också en lista på Oranges kunder genom åren och där återfinner vi Nacka 
kommun. 
 
 
Med anledning av ovannämnda vill jag fråga kommunstyrelsens och äldrenämndens ordförande: 

1. Hur kommer det sig att Nacka kommun har använt ett sådant företag? 
2. Anlitas Orange fortfarande? 
3. Hur kan vi vara säkra på att vi i kommunen inte i framtiden använder sig av företag 

som skattefuskar? 
4. Hur kan vi vara säkra på att företag som bedriver verksamhet på uppdrag och 

finansierad av kommunen inte använder sig av företag som skattefuskar? 
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